
 

 

 

Valgoplæg til repræsentantskabet 

Kære kolleger 

Jeg genopstiller til repræsentantskabet for fortsat at kunne være med til at præge arbejdet i 

repræsentantskabet – udover at jeg er valgt som formand for Overlægeforeningen. Der er mange vigtige 

sager, vi overlæger skal være med til at præge; fremfor alt fylder vores arbejdsmiljø meget i min 

bevidsthed, fordi et godt arbejdsmiljø er en forudsætning for at det er attraktivt at arbejde i vores 

sundhedsvæsen.  

Vi skal som overlæger være med til at præge den sundhedspolitiske dagsorden og påtage os den lederrolle, 

vi har som overlæger. Og vi skal være med til at sikre, at vores patienter får den bedste behandling, med 

udgangspunkt i patientens samlede situation og i samråd med patient og pårørende. 

Hvordan strukturen for vores sundhedsvæsen bliver, er stadig uvist, men vi får ikke færre opgaver i 

fremtiden, så vi skal blive ved med at påpege, at det er vigtigt at bruge speciallægeressourcerne fornuftigt.  
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